

ISSN 1001-9383 CN 13-1081/N

河北省科学院学报

JOURNAL OF THE HEBEI ACADEMY OF SCIENCES

河北省科学院学报

二〇二三年

第四十卷

第一期

2023
第40卷 第1期
VOL.40 NO.1

河北省科学院 主办

河北省科学院学报

HEBEISHENG KEXUEYUAN XUEBAO

2023年2月

第40卷 第1期

总第146期

目 次

- 基于密集编码标签的遥感图像旋转目标检测算法 王彦雅,李卫东,张伟娜(1)
一种基于正方形内插点的二维平面视觉定位算法
..... 秦亚敏,张雷,赵东哲,张磊,刘申(7)
基于扩散模型的指纹图像生成方法 杨光锴(13)
基于图像语义分割的药用玻璃瓶外轮廓尺寸检测方法研究
..... 于浩,张震,张雷,刘申,赵东哲,张金辉(19)
基于机器视觉的大型管道自动焊接系统 刘申,张雷,高林鹤,李欣,赵东哲(26)
Stewart并联机构型天线座架故障监测策略与实验研究
..... 窦玉超,段艳宾,王大为,董哲(30)
网络安全等级保护测评机构建设与发展探讨
..... 王云丽,韩珍珍,杨文焕,成彬,郑明星(36)
一种过氧乙酰硝酸酯标准气体发生系统的设计与测试
..... 王宏杰,平贵忠,屈晓虎,崔志旺,孙程(42)
宁夏平原湿地水体的季节性演变及其对年内气候变化的响应
..... 邹业斌,柴明堂,杨娟,冯东溥,舒瑞,何文文(47)
河北省域都市圈发展格局与空间范围研究 崔俊辉,龙丽民,赵彤瑶(58)
长三角主题公园时空演化特征及影响因素分析 张倩,孟庆洁,任静,郭睿(67)
大运河吴桥段地域文化景观设计研究 田涛,张一帆,郝红晖,苑潇卜(76)

JOURNAL OF THE HEBEI ACADEMY OF SCIENCES

Vol. 40 No. 1

Feb. 2023

CONTENTS

- Rotating target detection algorithm in remote sensing image based on densely coded label WANG Yan-ya , LI Wei-dong , ZHANG Wei-na (1)
- A vision positioning algorithm based on the square' inter-point of two-dimensional plane QIN Ya-min , ZHANG Lei , ZHAO Dong-zhe , et al . (7)
- Fingerprint image generation method based on diffusion models YANG Guang-kai (13)
- Medicinal glass bottle outer contour on-line detection based on image semantic segmentation YU Hao , ZHANG Zhen , ZHANG Lei , et al . (19)
- Automatic welding system for large pipe based on machine vision LIU Shen , ZHANG Lei , GAO Lin-he , et al . (26)
- Fault monitor strategy and experimental study of Stewart parallel mechanism type antenna frame DOU Yu-chao , DUAN Yan-bin , WANG Da-wei , et al . (30)
- Dicussion on the construction and development of assessment and evaluation organization for classified protection of cybersecurity WANG Yun-li , HAN Zhen-zhen , YANG Wen-huan , et al . (36)
- Design and test of a peroxyacetyl nitrate standard gas generation system WANG Hong-jie , PING Gui-zhong , QU Xiao-hu , et al . (42)
- Seasonal variation of wetland water body in Ningxia plain and its response to annual climate change ZOU Ye-bin , CHAI Ming-tang , YANG Juan , et al . (47)
- Study on development pattern and spatial scope of Hebei Metropolitan Circles CUI Jun-hui , LONG Li-min , ZHAO Tong-yao (58)
- Analysis of spatio-temporal evolution characteristics and influencing factors of theme parks in Yangtze River Delta ZHANG Qian , MENG Qing-jie , REN Jing , et al . (67)
- Study on the design of regional cultural landscape in Wuqiao section of the Grand Canal TIAN Tao , ZHANG Yi-fan , HAO Hong-hui , et al . (76)